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Protokół  Nr 7/2009 
z posiedzenia Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu 

odbytego w dniu 19 sierpnia 2009r. 
 
Komisja Gospodarki i Bud Ŝetu w składzie:  
Ryszard Dembniak  - Przewodniczący Komisji 
Andrzej Budych – Wiceprzewodniczący Komisji 
Jan Mazur – członek Komisji 
Krzysztof Krzywak – członek Komisji 
Ryszard Stachowiak – członek Komisji 
 
Nieobecna usprawiedliwiona:  
Wioleta Muszyńska – członek Komisji 
 
Ponadto w zakresie przedstawianych spraw w posiedzeniu udział wzięli: 
Aneta Nawracała - Skarbnik 
Dorota Chłopowiec – Główna księgowa 
Halina Kaczmarek - Kierownik Referatu Mienia Komunalnego i Geodezji 
Hubert Cichy - Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej  
Barbara Stasik - Kierownik Referatu Oświaty 
Alina Jagaciak - Inspektor d/s gospodarowania gminnym zasobem mieszkaniowym 
Agata Jenczak - Podinspektor d/s współpracy zagranicznej i promocji gminy  
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.17.20 
 
Komisja jednogło śnie przyj ęła nast ępuj ący porz ądek obrad: 
 
1. Ocena rozwoju budownictwa indywidualnego i zbiorowego w gminie 
2.    Informacja z realizacji wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem  

Gminy Zbąszynek. 
3.   Współpraca międzygminna i zagraniczna 
4.   Informacja w sprawie remontów w jednostkach oświatowych  

  5.  Sprawy bieŜące (projekty uchwał) 
 
Ad.1  
Szczegółową informację w temacie sprzedaŜy działek pod potrzeby budownictwa 
indywidualnego i zbiorowego przedstawiła Halina Kaczmarek, Kierownik Referatu Mienia 
Komunalnego i Geodezji oraz Hubert Cichy, Kierownik Referatu Rozwoju i Infrastruktury 
Technicznej /informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 
Komisja pozytywnie oceniła przygotowanie gminy pod sprzeda Ŝ działek. 
 
Ad.2  
Informację w temacie realizacji wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem  Gminy Zbąszynek przedstawiła inspektor Alina Jagaciak . Szczegółowa 
informacja w tym temacie stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.3  
Informację w temacie współpracy międzygminnej i zagranicznej przedstawiła podinspektor 
Agata Jenczak . Szczegółowa informacja w tym temacie stanowi załącznik do protokołu. 
Radny Andrzej Budych  zauwaŜył, Ŝe na współpracę zagraniczną i międzygminną 
przeznacza się małe środki finansowe. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur uzupełnił przedstawione sprawozdanie o informację w 
temacie współpracy Kurkowego Bractwa Strzeleckiego w Zbąszynku z  Bractwem z 
zaprzyjaźnionej gminy  Peitz. Ponadto Przewodniczący Rady uzupełnił przedstawione 
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sprawozdanie finansowe ze współpracy zagranicznej informując o wysokości poniesionych 
kosztów w związku z wizytą byłych mieszkańców w lipcu br. 
 
W ocenie Przewodniczącego Rady inną formę powinna przyjąć współpraca Zbąszynia i 
Zbąszynka, zaproponował, by na witaczach gmin pojawiły się herby Zbąszynia i Zbąszynka. 
Następnie Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zgłosił wniosek formalny do Burmi strza z 
prośbą o podj ęcie działa ń w kierunku podpisania umowy partnerskiej mi ędzy 
Zbąszyniem a Zb ąszynkiem. 
 
Zdaniem radnego Krzysztofa Krzywaka trzeba zastanowić się nad kolejnym etapem 
współpracy zagranicznej i międzygminnej poprzez określenie jej celu oraz priorytetów jakimi 
powinno się kierować w następnym dziesięcioleciu. 
 
Radny Krzysztof Krzywak  zgłosił wniosek o przedstawienie szerszej informacji w temacie 
funkcjonowania wspólnej strony internetowej Bedum-Peitz-Zbąszynek.   
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  pozytywnie ocenił efekty współpracy zagranicznej, w 
szczególności w jednostkach oświatowych gminy (jedynie Gimnazjum zaprzestano takiej 
działalności).  
 
Ad.4  
Kierownik Referatu O światy, Barbara Stasik  przedstawiła informację w temacie remontów 
w  jednostkach oświatowych /informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 
Komisja przyj ęła do wiadomo ści przedstawion ą informacj ę. 
 
Ad.5  
 
Skarbnik Aneta Nawracała  omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy i w 
budŜecie gminy na 2009 rok (projekt nr 1). 
Komisja zaopiniowała jednogło śnie pozytywnie projekt powy Ŝszej uchwały i 
skierowała pod obrady sesji. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała  omówiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego w roku 2009 z przeznaczeniem na realizację zadań inwestycyjnych i 
remontowych (projekt nr 2). 
Komisja zaopiniowała jednogło śnie pozytywnie projekt powy Ŝszej uchwały i 
skierowała pod obrady sesji. 
 
Kierownik Referatu O światy, Barbara Stasik omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany w 
uchwale w sprawie ustalania kryteriów i trybu  przyznawania nagród dla nauczycieli ze 
specjalnego funduszu nagród (projekt nr 3) 
 
Zdaniem radnego Krzysztofa Krzywaka projekt uchwały zakłada nagradzanie nauczyciela za 
czynności, które są jego obowiązkami zapisanymi w Karcie Nauczyciela. Ponadto radny 
zauwaŜył, Ŝe w rozporządzeniu są wymienione trzy kategorie kryteriów przyznawania nagród 
(za osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej) a proponowana 
zmiana w projekcie uchwały, czyli zapewnienie bezpieczeństwa, zawarta jest w tych trzech 
kategoriach i nie stanowi odrębnej kategorii. 
Komisja przy 2 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” i 2  głosach wstrzymuj ących 
skierowała powy Ŝszy projekt uchwały pod obrady sesji. 
 
Kierownik RIT Hubert Cichy omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pod wydobywanie 
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kopalin – piasków i Ŝwirów na terenie Gminy Zbąszynek obręb wsi Kosieczyn, dz. Nr 683 
(projekt nr 4). 
Komisja zaopiniowała jednogło śnie pozytywnie projekt powy Ŝszej uchwały i 
skierowała pod obrady sesji. 
 
Kierownik RIT Hubert Cichy omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania    przestrzennego miasta i gminy 
Zbąszynek w obrębie wsi Kosieczyn (projekt nr 5) 
Komisja zaopiniowała jednogło śnie pozytywnie projekt powy Ŝszej uchwały i 
skierowała pod obrady sesji. 
 
Kierownik RIT Hubert Cichy omówił projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii 
dróg gminnych  (projekt nr 6) 
Komisja zaopiniowała jednogło śnie pozytywnie projekt powy Ŝszej uchwały i 
skierowała pod obrady sesji. 
 
 
W sprawach bie Ŝących:  
 
Radny Krzysztof Krzywak  zapytał kto odpowiada za wykoszenie trawy pod płotami, za 
ogródkami na ul. Kościelnej? 
W odpowiedzi Kierownik RIT  poinformował, Ŝe jest to obowiązkiem gminy. 
 
Radny Krzysztof Krzywak  zapytał, czy po remoncie skrzyŜowania w Dąbrówce Wlkp. TIR-y 
i autobusy będą mogły skręcić w lewo? 
W odpowiedzi Kierownik RIT  poinformował, Ŝe uwaga została juŜ zgłoszona do 
Powiatowego Zarządu Dróg i inspektorzy stwierdzili, Ŝe nie będzie to stanowić problemu. 
 
Radny Krzysztof Krzywak  przypomniał o ustaleniach dotyczących zagospodarowania pasa 
zieleni za ogrodami ul. Platanowej; radny zwrócił uwagę, Ŝe sprawa do dzisiaj nie została 
załatwiona. 
 
Ponadto członkowie Komisji otrzymali informację w temacie przygotowania placówek 
oświatowych do roku szkolnego 2009/2010, stanowiącej przedmiot obrad sierpniowej sesji. 
 
 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu      
 
Ryszard Dembniak 
 
 
Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz 
2. Sekretarz 
3. Skarbnik 
4. Przewodniczący Rady 
5. Przewodniczący Komisji 


